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Politisk kommissorium for ejendomsanalyse på skoleområdet  

 Åben Sag 

Sagsansvarlig 

Kommunaldirektør Jonas Kroustrup 

Baggrund 

Kommunalbestyrelsesmøde d. 10.12.2024, blev det besluttet at der skal udarbejdes et kommissorie 

for arbejdet med ”Kloge m2”.  

 

På direktionsmøde d. 26. februar 2025 blev det besluttet, at Vej- og Ejendomschef Kim T. Jensen 

og Sekretariatschef Rikke Thind udarbejder et kommissorie til politisk behandling i april rullet i 

Børne- og Ungdomsudvalget, Økonomiudvalget og Kommunalbestyrelsen. I kommissoriet stilles 

der skarpt på, at der i første omgang udarbejdes en ejendomsanalyse med kortlægning af 

kvantitative data for bygningerne, herunder anvendelsesgrad, stand, forbrug mv. Skolelederne 

inddrages i kvalificeringen af de kvalitative bygningsdata. 

 

Der udarbejdes desuden et administrativt kommissorie, som behandles i direktionen, hvor den 

administrative organisering mv. beskrives. I kommissoriet skal der også være en beskrivelse af 

kommunikationen til brugerne af skolerne.  

Sagsfremstilling 

Sagen er en opfølgning på behandlingen på direktionsmøde d. 26. februar 2025. 

 

Vej- og Ejendomschef, Skole- og Dagtilbudschef Thomas Olesen og sekretariatschef Rikke Thind 

deltager under behandlingen. 

Indstilling 

Direktionen kvalificerer administrativt og politisk kommissorium for ejendomsanalyse på 

skoleområdet med henblik på til politisk behandling i april rullet i Børne- og Ungdomsudvalget, 

Økonomiudvalget og Kommunalbestyrelsen. 
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